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Krystian N-uczak

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, 30 marca 2020 r.

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

lnterpelacja

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o informacj g dotycz4cEutwardzenia dr6g gruntowych

lub poprawy stanu nawierzchni na przedmiotorvych ulicach osiedla Rybnica:

ul. Radyszyriska, ul. Jazowska, ul. Wschodnia, ul. Graniczna,ul. Kotlarska, ul. Nad Strugq,

ul. Spokojna.

Polepszenie infrastruktury drogowej zar6wno dla ruchu pojazd6w, jak i ruchu

pieszego jest jednym z najwuiniejs4rch zadafi w ocenie interweniujqcych w tej sprawie

mieszkanc6w osiedla Rybnica.

Zalqcznk: fotografie.




